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Referat af bestyrelsesmøde d. 21. august 2023 kl. 19.30 hos Jette, O-7 

Mødet var planlagt til d. 19. september, men blev flyttet pga. behovet for  
udarbejdelse af høringssvar inden d. 23. august 

 
 
Deltagere:  Lisbet, Jette, Maria og Morten. 
Afbud: Ingen. 
 
 
1. Godkendelse af dagsorden:  

Godkendt. 
 

2. Udarbejdelse af høringssvar til Kommuneplan – vedr. udlægning af område til nybyggeri syd 
for Odinsvej: 
En del grundejere har sendt kopi af deres individuelle høringssvar til bestyrelsen. Disse blev 
gennemgået. 
Der blev udfærdiget en kladde til bestyrelsens høringssvar, som mailes til bestyrelsesmedlem-
merne, så Jette kan sende svaret d. 22. 
Det endelige svar sendes til grundejerne til orientering. 
 

3. P-pladser Thorsvej – status:  
Der er tilsyneladende ved at blive lavet en trafiktælling, og Lisbet beder om indsigt i denne for 
at vi kan se, om trafikken er steget.  
 

4. Status vedr. støj fra sportspladsen: 
Lovgivningen på området er undersøgt. Det står i politiets ordensreglement, at der ikke må 
støjes uden for egen matrikel, hvorfor der ved støjgener skal rettes henvendelse til politiet.   
Formanden tager kontakt til grundejeren og LBI.  
 

5. Vesthegnet: 
Henvendelse fra Odinsvej 27: 
Lisbet har forsøgt at tage kontakt til formanden i klokkergården, dette uden held. Lisbet vil for-
søge at tage kontakt igen. Der forsøges fortsat at henvise til gennemgangen ved egetræsron-
dellen og kælkebakken (Klokkergården). 
 

6. Økonomi: 
 

Grundejerforening - 2022/2023 

Dato Kt./Kasse Saldo 

21.08.23 Danske Bank forening 17.753,64 

21.08.23 Danske Bank - anden vedl. 113.315,41 

21.08.23 Kontant 0,00 

21.08.23 Saldo i alt 131.069,05 
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7. Vedligeholdelsesplan grønne fællesarealer: 

- Der udføres ikke vedligehold på Sneglen i år. Hjortetak omkring Sneglen kan umiddelbart 
holdes nede ved almindelig slåning. Til gengæld vokser planten i selve sneglen. 

- Der har været kørsel på fællesarealet mellem T-20 g T-22. Reetableringen af vores Vild med 
vilje trekant er ikke optimal. 

- Træfældning i østhegnet er afsluttet, men træerne vokser hurtigt igen. 
- Vesthegnet vedligeholdes hvert 2 år. Der er sidst beskåret i juni 2022, så dette skal gøres 

igen til vinter/forår. Morten indhenter pris på denne opgave – sidst kostede det 20.500 kr.  
- Morten er i gang med at indhente tilbud på græsslåning. Generalforsamlingen vælger, hvil-

ken entreprenør, som får opgaven. 
- Morten indhenter yderligere priser på flere eller større Vild med vilje trekanter med hen-

blik på stillingtagen på generalforsamlingen ud fra de erfaringer, vi har fået nu.  
- Morten beder HedeDanmark om at foretage buskrydning oppe på det sydlige stendige, så 

buske etc. slås ned nu af hensyn til fredningen. 
- Morten indhenter pris på rydning af bunddække i rondellerne. 
 

8. Fællesarrangementer: 
- Næste arbejdsdag er d. 8. oktober kl. 9.30. Der vil blive arrangeret en form for frokost. 
 

9. Forberedelse af generalforsamling: 
Foreløbig dagsorden blev udarbejdet sammen med køreplanen. Generalforsamlingen afholdes 
d. 25. oktober kl. 19 med spisning af sandwich kl. 18.30.  
Maria og Lisbet er på valg og genopstiller. Morten ønsker at trække sig fra bestyrelsen; idet 
han (som afgående formand) for et år siden tilbød at blive siddende i en overgangsperiode på 
1 år. 
Bestyrelsen skal minimum bestå af 3 medlemmer og 1 suppleant.  
Der skal således mindst vælges 1 suppleant. 
 

10. Nyt møde: 
Aftales på generalforsamlingen.  
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11. Evt.:  
 

- Placering af container på Thorsvej. Der forsøges at den placeres mellem Thorsvej 21 og 23. 
Jette tager kontakt til grundejerne.  

- Henvendelse fra renovationsfirma til grundejer. Underlaget fra grundejerens skel til vej, le-
ver ikke op til kravene, for at renovationsarbejderne må køre med skraldespanden. I dette 
tilfælde ligger der græsarmering mellem vej og indkørsel. 
Grundejeren anbefales at tage kontakt til kommunen, da det er på kommunens grund 

- Suppleanten valgte under mødet at trække sig 
 

12. Dispensationsansøgning vedr. udvidelse af indkørsel 
Så vidt bestyrelsen kan tolke ud fra forespørgslen omkring udkørsel, må der være tale om, at 
kommunen har kigget i de gamle deklarationer, hvorfor grundejeren skal tage kontakt til kom-
munen igen, men henvise til de nye deklarationer fra 2020. 
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